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Notulen Algemene ledenvergadering 2023, 17.03.2023 
Plaats: Café de Sport, Budel Schoot 
Aanwezig leden (inclusief bestuursleden):23  

 
Agenda Algemene ledenvergadering 2023: 
1. Goedkeuren notulen vorige ALV  

2. Bestuurlijk/ aanstelling nieuwe bestuursleden (stemmen) 

3. Financiën 2022    

4. Vrijwilligers 

5. Onderhoud  

6. Terugblik 2022 

7. Vooruitblik 2023 (stemmen) 

8. Algemeen 

9. Vragen ALV 2022 

10. Rondvraag 

 

Voor aanvang van de vergadering is er een minuut stilte gehouden voor recent overleden lid Ton 

Lammers. 
 

1.Goedkeuren notulen vorige ALV 
M.b.t. de notulen van de vorige vergadering (ALV 2022, gehouden op 20.05.2022) zijn er geen 
vragen op opmerkingen. Alle aanwezige leden zijn akkoord. Hiermee zijn de notulen ALV 2022 
goedgekeurd.  
 
2.Bestuurlijk/ aanstelling nieuwe bestuursleden 
Volgens de statuten (1989) dienen jaarlijks tijdens de ALV drie van de zeven bestuursleden 
aftreden, deze mogen zich ook direct weer verkiesbaar stellen. Alle 2 de leden van het dagelijks 
bestuur zijn afgetreden, om zich vervolgens weer verkiesbaar te stellen. Er hebben zich geen 
andere leden verkiesbaar gesteld. De 2 leden van het dagelijks bestuur zijn herkozen met 
100% (23 voor) van de stemmen. Het bestuur is nog opzoek naar versterkingen. De functie van 
secretaris is momenteel vacant. Leden mogen zich melden wanneer men geïnteresseerd is of 
meer informatie hierover willen.  
Gewaardeerd bestuurslid is in 2022 gestopt als penningmeester. Hij is door het gehele bestuur 
en aanwezige leden bedankt voor zijn inzet de afgelopen jaren (2019-2022). 
 
3.Financiën 2022 
Er is een toelichting gegeven op de financiën 2022 van de vereniging. Ook heeft er een 
kascontrole plaatsgevonden door leden op 08.03.2023. Na akkoord door de kascontroleurs 
hebben alle aanwezige leden het bestuur decharge verleend m.b.t. het financiële beleid over 
2022. Voor 2023 hebben 2 leden zich aangemeld om de kascontrole uit voeren.  
 
4.Vrijwilligers 
Het bestuur heeft alle vrijwilligers bedankt. Er is nog steeds een tekort aan vrijwilligers. Hierdoor 
zijn enkele taken binnen de vereniging uitbesteed tegen een kleine onkostenvergoeding (o.a. 
legen prullenbakken). Ook is er voor vrijwilligers een mogelijkheid om km vergoeding te krijgen. 
Wanneer het lastig blijft om voldoende vrijwilligers bij elkaar te krijgen, is het bestuur 
genoodzaakt meer zaken “uit te besteden”. Om dit te bekostigen zullen in de toekomst, de 
lidmaatschapskosten extra gaan stijgen. Vanaf 2023 is er weer een vrijwilliger gevonden die 
karper wedstrijden wil gaan organiseren. De 1e wedstrijd is gepland op 22 april 2023. Op deze 
dag is de Ringselvenvijver gesloten voor andere vissers. 
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5.Onderhoud 
Op het moment van de vergadering is er 1 onderhoudsmiddag gepland op donderdagmiddag, 7 
september 2023. Opgeven kan via email secretaris@hsvringselven.nl of telefonisch via +31 6 
12094412. Eventuele andere onderhoudsdagen worden per email gecommuniceerd. Vele 
handen maken licht werk! 
 
6.Terugblik 2022 
Tijdens de ledenvergadering stilgestaan bij een aantal activiteiten die in 2022 hebben 
plaatsgevonden: 
- Vervanging steiger Peel 2. 
- Renovatie verhogen bruggetje Peel 2. 
- Reparatie van de hekken (door een lid en ABC Hekwerk). 
- Organisatie van de vriendenkringwedstrijd op de Ringselvenvijver. 
- Organisatie van karper masterclass jeugd (in samenwerking van SVL). 
- Leeglaten en afvissen van de koelvijver. 
- Aanleg minder validen visstek. 
 
7.Vooruitblik 2023 
Tijdens de ledenvergadering zijn de volgende plannen besproken: 
- De oever van de visvijver aan de huizenkant erodeert steeds verder, hier zal op termijn iets 

aan gedaan moeten worden. Er dient gekeken te worden hoe en of de oever verstevigd kan 
worden. Er is door het bestuur en budget gevraagd van maximaal €10.000, = voor 
versterking van de oever. Na stemming door de aanwezige leden, is 100% (23 aanwezige 
leden) akkoord met het voorstel. 

- Visvijverbeheer: In 2018 heeft het bestuur een lange termijnvisie m.b.t. de visvijver op 
papier gezet, samengevat was deze: “Gezien het huidige bestand aan vissers (voor 
namelijk feeder, karper en jeugd) is besloten om zover dat gaat, de vijver zo algemeen 
mogelijk te houden, d.w.z. dat het voor de karper visser een aantrekkelijk water moet zijn, 
maar ook dat de feeder, vaste stok en jeugdvisser er uit de voeten moet kunnen”. In de loop 
van de jaren is het lastig gebleken deze visie te volgen, en er een verschuiving zichtbaar 
naar een vijver die met name gericht is op het vangen van grotere vis (karper), en is het 
voor de vaste stok en jeugd visser een minder geschikt/moeilijker water geworden. Om te 
wat de mogelijkheden zijn om deze verschuiving tegen te gaan heeft het bestuur 
deelgenomen aan een informatieavond visvijver beheer gegeven door Jan Kamman van 
SVN. Hieruit is gebleken dat alleen vis uitzetten geen oplossing en leidt in veel gevallen tot 
problemen (vissterfte door ziekte/voedseltekort/waterkwaliteit). Oplossingsrichtingen zijn 
volgens SVN: 
1. Zorgen voor meer schuilmogelijkheden en natuurlijk voedsel. 
2. Aandeel grote vis verkleinen. 
3. Bij blijven voeren. 
4. Meer draagkrachtvijver (“klei bodem”; “vissenbos”; “meer plantengroei”). Er is door het 
bestuur en budget gevraagd van maximaal €5.000, = voor verdere uitwerking van plannen. 
Na stemming door de aanwezige leden, is 100% (23 aanwezige leden) akkoord met het 
voorstel. 

- Wiergroei in de Peel 1 & 2 neemt toe. Naast dat dit de bevisbaarheid verminderd, levert het 
ook een gevaar op voor de visstand, met name tijdens de warme zomermaanden; ook al 
produceert het wier overdag zuurstof, ‘s nachts wordt er door het wier zuurstof verbruikt. 
Het plan is om in samenwerking met Nyrstar mogelijkheden om vissterfte te voorkomen uit 
te werken. Oplossingsrichtingen kunnen b.v. zijn de harkboot of maaiboot. Er is door het 
bestuur en budget gevraagd van maximaal €5.000, = voor verdere uitwerking van plannen. 
Na stemming door de aanwezige leden, is 100% (23 aanwezige leden) akkoord met het 
voorstel. 
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- WBTR (Wet Bestuur Toezicht en Rechtspersonen). De vereniging dient de statuten aan te 
passen, iets wat op termijn toch al nodig was. Alle wijzigingen dienen voor juli 2026 
doorgevoerd te zijn (voor een statutenwijziging is een ALV met een opkomst van 70% 
nodig, of twee achtereenvolgende ALV’s waarin hierover gestemd wordt). Naar verwachting 
komt er de komende jaren subsidie van SVN m.b.t. de te maken notaris kosten.  

 
8.Algemene zaken 
- Betaling kosten ligplaats: Nog steeds wordt een aantal ligplaatsen niet op tijd betaald. Dit 

kost veel te veel tijd voor het bestuur. Het bestuur heeft besloten hier steeds strikter mee 
om te gaan: niet tijdig betalen betekent dat de ligplaats komt te vervallen en boot eruit dient 
te worden gehaald. De verantwoordelijkheid ligt bij de bootbezitters. Helaas is dit nodig! 

- Aanmeren boten: Na bootvissers herhaaldelijk geïnformeerd te hebben over hoe boten 
aangemeerd dienen te worden om ervoor te zorgen dat de steiger niet/minimaal 
beschadigd wordt is helaas nog steeds gebleken dat een groot aantal vissers hier niets 
mee doet en de steiger al flink aan het beschadigen is. Ook hierop gaat het bestuur 
komend jaar strenger handhaven; schade aan de steiger wegens onzorgvuldig aanmeren 
zal leiden tot het vervallen van de ligplaats of een boete. Alleen zo kan de steiger in goede 
staat houden. Ook dit zal vooraf duidelijk gecommuniceerd worden. 

- Voerboten: Tijdens vorige ALV’s maar ook met enige regelmaat aan de visvijver, krijgt het 
bestuur klachten over het misbruik/gebruik van voerboten. Tijdens diverse bestuurs- 
vergaderingen is gesproken of er een voerbootverbod ingevoerd zou moeten worden, en/of 
dit ook zinvol zou zijn. Omdat door ver en/of schuin werpen eenzelfde soort overlast 
veroorzaakt kan worden, en we iedereen de kans willen geven zijn “eigen” manier van 
vissen te beoefenen, is besloten om (nog) geen verbod in te voeren. Gedurende 2023 zal 
de overlast door het gebruik van voerboten scherp in de gaten gaan houden en vissers 
aanspreken wanneer men overlast veroorzaakt. Sinds 2023 is er een aanvulling gedaan op 
het reglement hieromtrent: “Bij lange afstands-visserij en/of het gebruik van voerboten dient 
rekening gehouden te worden met andere vissers. Het is niet toegestaan om op wat voor 
manier dan ook andere vissers/stekken te hinderen en/of te blokkeren. Vis altijd haaks op 
de oever en niet over het midden van de vijver”. 

 
9.Vragen rondvraag ALV 2022 
- Er is een vraag gesteld of het mogelijk is om in het reglement expliciet op te nemen dat het 

niet is toegestaan is met een boot het land tussen de Pelen te bereiken en hier vanaf de 
kant te gaan vissen. Antwoord bestuur: Dit heeft in het verleden op de vergunning gestaan. 
In het reglement, welke met de vispas 2023 is meegestuurd is opgenomen “Respecteer de 
natuur. Het is niet toegestaan zelf stekken te maken op de oever”. 

- Er is een vraag gesteld of het een mogelijkheid is, nu de koelvijver weg gaat vallen als 
viswater, de fabriekssloot mogelijk kan worden toegevoegd. Dit zal overlegd dienen te 
worden met Nyrstar. Antwoord bestuur: Nyrstar heeft aangegeven dit niet toe te staan uit 
veiligheidsoverwegingen (drukke weg). 

- Er is een vraag gesteld m.b.t visactiviteiten vanaf de woonhuizen aan de Peel 1. Er is een 
vermoeden dat hier wordt gevist en zonder vergunning, als ook nachtvissen en het gebruik 
van gemotoriseerde bootjes. Wanneer leden ongeoorloofde situaties zien, worden zij 
verzocht dit te melden bij het bestuur. Antwoord bestuur in 2023: Hier is geen melding meer 
van gemaakt, er is ook weinig aan te doen. 

- Er is een vraag gesteld of het een idee is een verbod op gevlochten lijn m.b.t. witvis en 
karper vissers. Dit om het risico op beschadigen van de vissen door gevlochten lijn te 
minimaliseren. Antwoord bestuur: Dit is in een bestuursvergadering besproken; een verbod 
lijkt op dit moment nog niet nodig en lastig te handhaven. 
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10.Rondvraag 
- Er is een vraag gesteld rondom de verslechterende vangsten van (grote) snoeken. 

Antwoord bestuur: Dit heeft mogelijk te maken met het toenemen van plantengroei. Ook 

is gesproken over een vistelling in de Peel 1 &2. Dit is, na overleg met de firma voor 

SVN vaker vistellingen uitvoert, praktisch moeilijk (vanwege de grootte) en de telling 

wordt dan ook als hoog indicatief bestempeld. Kosten van een vistelling is niet bekend. 

Overigens is het niet toegestaan om het visbestand op te Pelen te wijzigen, vanwege het 

feit dat het een natuurgebied betreft (zie ook §7 wiergroei). 

- Er is een vraag gesteld m.b.t. het vissen over vissen op de Peel 1 vanaf de kant over 

langere afstanden. Leden zijn weleens geconfronteerd met feit dan men dan “over de 

lijnen” vaart van de vissers, echter loopt de lijn over de gehele breedte van de Peel. 

Hierdoor ontstaat irritatie. Antwoord bestuur: Het kan niet zo zijn dat men niet meer met 

een boot kan varen over de Peel 1, vanwege een lijn die loopt over de gehele breedte 

van de Peel. 

- Volgens één van de leden is op de visplanner zichtbaar dat dat men altijd met een 

vispas (geen lid van HSV `t Ringselven) mag vissen op de Peel. Tijdens de vergadering 

is dit gecheckt door meerdere leden, maar dit bleek niet het geval. 

- Er is een vraag gesteld m.b.t. het op de website melden van wedstrijden (en sluiten van 

de vijver). Antwoord bestuur: dit zal op korte termijn gedaan worden. 

- Er is een vraag gesteld m.b.t. het organiseren van vereniging`s BBQ. Antwoord bestuur: 

vanwege een tekort aan vrijwilligers, wordt er vanuit het huidige bestuur geen invulling 

aan gegeven. Mochten er zich vrijwilligers melden om dit te organiseren, kan dit 

opgepakt worden. 

- Er is een vraag gesteld m.b.t. dat vissers vaker niet bij hun hengel zijn wanneer zij beet 

krijgen. Dit kan beschadiging van de vis tot gevolgen hebben. Antwoord bestuur: 

Wanneer men dit ziet spreek leden hierop aan en/of meldt dit bij het bestuur. 

 

   

 

 


